
Protokół Nr 6/2019 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 18 stycznia 2019 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Ewa Krzyżewska, Lech Brzozowski i Mateusz Budka oraz Przewodniczący 
Rady – Andrzej Bróździński, Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek i Skarbnik Powiatu - Renata 
Mróz. 

Obrady otworzył i prowadził Starosta Marcin Paliński.  
 

Przedmiotem obrad było zapoznanie się z petycją radnego Dariusza Szypulskiego w sprawie 
przetargu na rozbudowę i doposażenie budynku ZOZ w Nidzicy. 

 
p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że przedmiotowa interpelacja wpłynęła do Starostwa  

Powiatowego 15 stycznia br. Przeczytała jej treść.  
Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że przygotowany został projekt zapytania do ZOZ.  
p. Elżbieta Bieniek przeczytała pismo do ZOZ, stanowiące załącznik do niniejszego 

protokołu. 
Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że odpowiedzi  należy udzielić w ciągu 14 dni. Dodał, że 

rozbudowa szpitala to sprawa strategiczna.  
p. Mateusz Budka stwierdził, że po otrzymaniu odpowiedzi od ZOZ, Zarząd zapozna się z 

nią i udzieli odpowiedzi na interpelację.  
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że można w odpowiedzi przekazać pismo ZOZ. 
p. Lech Brzozowski przypomniał, że ZOZ jest samodzielnym zakładem, a powiat tylko 

organem założycielskim. Dodał, że rezygnując z prac ziemnych ograniczono koszty. ZOZ musi 
wziąć kredyt, dlatego walczy o jak najniższe koszty, m. in. szuka dodatkowych środków w WFOŚ. 

p. Paweł Przybyłek zaznaczył, że Urząd Marszałkowski sprawdza projekty pod względem 
funkcjonalnym.  

p. Elżbieta Bieniek podkreśliła, że przy rozliczeniu jest kontrola pod względem zgodności z 
ustawą prawo zamówień publicznych. 

p. Paweł Przybyłek uważa, że Zarząd, jako poręczyciel powinien mieć wiedzę i informację 
pisemną, że to jest zgodne z ustawą o zamówieniach publicznych. Wg niego jest to istotna zmiana 
przetargu.  

p. Mateusz Budka stwierdził, że odpowiedź dyrektor trzeba skonsultować z mecenasem pod 
względem prawnym. 

Starosta Marcin Paliński uważa, że odpowiedź na pytania wiele wyjaśni.  
p. Andrzej Bróździński stwierdził, że pytania są słuszne. Po odpowiedzi dyr. ZOZ Zarząd 

będzie musiał się spotkać, przeanalizować pismo i podjąć jakąś decyzję. Na tę chwilę uważa, że 
pytania są zasadne.  

p. Mateusz Budka proponował, żeby oddzielnie zwrócić się do mecenasa z zapytaniem, czy 
na podstawie ustawy prawo zamówień publicznych, taka zmiana jest według niego dopuszczalna. 
Czy po przetargu możliwa jest zmiana projektu. Prosi o opinię mecenasa w tej kwestii. 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że była SIWZ i projekt umowy. W jakimś zakresie 
modyfikację tego projektu przewidują, tylko, czy zmiany w projekcie zamiennym są istotne. Żeby 
to wiedzieć, musimy mieć nowy projekt.  

Starosta Marcin Paliński poparł p. Budkę. Powtórzył prośbę radnego o skierowanie pytania 
do mecenasa. Sądzi, że im więcej informacji, tym lepiej. 

Zarząd jednogłośnie przyjął formę przytoczonego wyżej zapytania do ZOZ, a następnie 
również  jednogłośnie poparł wniosek p. Budki o wystąpienie z prośbą o opinię mecenasa w 
poruszanej wyżej kwestii. 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 



Inspektor 
/-/ Małgorzata Jarka  Przewodniczący Zarządu 
 / - / Marcin Paliński 
 Z-ca Przewodniczącego  

/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  
/ - / Ewa Krzyżewska  
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 


